
Συνάντηση μελών Επιτροπής για τα σφαγεία του Ασημίου με τον αντιπεριφερειάρχη Ηρακλείου, Νίκο Συριγωνάκη

    

 

  

Η επίσπευση των διαδικασιών εκκαθάρισης της εταιρείας «Κρόνος Α.Ε.», στην οποία
υπάγονται μέχρι σήμερα όλα τα σφαγεία του νομού Ηρακλείου, προκειμένου να ανοίξει ο
δρόμος για την αξιοποίηση των σφαγείων του Ασημίου από τον Δήμο Γόρτυνας, βρέθηκε
στο επίκεντρο της συνάντησης που είχαν μέλη της Επιτροπής για τα σφαγεία του Ασημίου
με τον αντιπεριφερειάρχη Ηρακλείου, 
Νίκο Συριγωνάκη
.

  

Στην συνάντηση συμμετείχαν, εκ μέρους της Επιτροπής, ο Πρόεδρος του Δημοτικού
Συμβουλίου Γόρτυνας, Θανάσης Δεσδενάκης και οι δημοτικοί σύμβουλοι, Γιώργος
Κουμιανάκης
και 
Άγγελος Μασαούτης
(απουσίαζε, λόγω ανειλημμένων υποχρεώσεων ο αντιδήμαρχος, Τίτος Χατζάκης), ενώ από
πλευράς Περιφέρειας Κρήτης, παραβρέθηκε και ο περιφερειακός σύμβουλος, 
Σταύρος Τζεδάκης
.

  

Η Επιτροπή, με την αμέριστη στήριξη της δημοτικής αρχής, συνεχίζει τις προσπάθειες και
το έργο της ώστε τα σφαγεία του Ασημίου να αποδοθούν στον Δήμο Γόρτυνας το
συντομότερο δυνατό.
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